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Styrelsen i Resö Fiber ekonomisk förening ”förslag” 
 
 
 
Valberedningsfrågor inför årsmötet 2016. 

Valberedningens uppgift är att efter bästa förmåga lämna förslag på lämpliga 
styrelsemedlemmar och revisorer. Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av minst 3 
och högst 9 ledamöter och det ska inte finnas några suppleanter. Den nuvarande 
styrelsen består av 5 personer och valberedningen föreslår att antalet behålls och 
att val av ledamöter sker enligt nedan. Alla kandidater som föreslås är vidtalade och 
har accepterat att kunna bli valda. 

Ordförande:  

Omval av Martin Björkman på ett år. 

Styrelsemedlemmar: 

Omval av Henrik Hübinette på 2 år 

Kvarstår sedan förra årsmötet på ytterligare 1 år gör Hans Tobrand, Stefan Olsson 
och Lars Liesén. 

Föreningens nuvarande revisor och nuvarande revisorssuppleant har båda avböjt 
omval. De har också framfört att revisorsrollen i föreningen bör innehas av en 
professionell revisor. Valberedningen har vid kontakter med andra föreningar fått 
liknande synpunkter mot bakgrunden av det stora ekonomiska värde som förvaltas 
och vikten av att kunna säkerställa för långivare och bidragsmyndigheter att allt 
sköts på rätt sätt. Det handlar inte om att ifrågasätta en styrelses kompetens utan 
tvärtom att ge det stöd som en professionell revisor innebär. 

Valberedningen föreslår därför att den auktoriserade revisorn Stefan 
Carlsson(Pnr: 69xxxx-xxxx) på Ernst & Young AB utses som ordinarie revisor och 
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att han sedan kan utse en suppleant från Ernst & Young AB. Kostnaden för den 

föreslagna lösningen bedömer vi till ca 13-17 tkr/år. 

Styrelsen har fortsatt många viktiga framtidsfrågor att hantera. Valberedningen 

föreslår därför att styrelsearvodena behålls på nuvarande nivåer, dvs 10 000:- 

till ordförande och 4000:- till övriga ledamöter. 

Valberedningen kan tyvärr inte närvara personligen vid årets föreningsstämma, 

men vi önskar styrelsen och alla stämmodeltagare ett bra möte. 

Vänliga hälsningar 

 

Anders Hedenstedt                               Sture Lind 

Sammankallande i valberedningen     Medlem i valberedningen 

 

 

 

 


